
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л 

 

03.03.2015                                  м. Умань                      № 35 

 

 

Засідання постійної комісії обласної ради  

з питань житлово-комунального господарства 

та паливно-енергетичного комплексу 

 

  

Всього членів комісії  – 8 

На засіданні присутні  5: 

 

Голова  комісії     - Кучер Г.М. 

Секретар  комісії - Грановський Г.С. 

 

Члени  комісії: Котко Г.П., Лисенко  П.О., Романенко О.Т. 

 

Відсутні члени  комісії:  Бондар Р.В.,  Власенко Ю. П., Румик О.Б. 

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Про Стратегію регіонального розвитку Черкаської області на період 

до 2020 року. 

Кучер Галина Михайлівна - голова постійної комісії 

2. Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської 

області на 2015 рік. 

Кучер Галина Михайлівна - голова постійної комісії 

3. Про звіт про виконання обласного бюджету за 2014 рік. 
 

Кучер Галина Михайлівна - голова постійної комісії 

4. Про внесення змін до рішення обласної ради від 21.01.2015               

№ 36-1/VI  «Про обласний бюджет на 2015 рік».  

Кучер Галина Михайлівна - голова постійної комісії 

5. Про виконання рішення обласної ради від 28.12.2010 №3-4/VI «Про 

програму реформування і розвитку житлово-комунального господарства 

Черкаської області на 2010-2014 роки». 

Кучер Галина Михайлівна - голова постійної комісії 

 

 

 



1. СЛУХАЛИ:  

Кучер Г.М., яка поінформувала депутатів про Стратегію розвитку 

області до 2020 року, розроблену департаментом економічного розвитку і 

торгівлі обласної державної адміністрації. 

Стратегія враховує пріоритетні цілі та завдання, які передбачені у 

Державній стратегії регіонального розвитку на період до 2020 року, а також 

комплекс заходів, спрямованих на підвищення конкурентоспроможності 

регіону, розвиток сільських територій, розвиток людського капіталу, 

екологічну безпеку та збереження довкілля. 

Проект Стратегії узгоджений із Державною стратегією регіонального 

розвитку, що дає додаткову впевненість у співпраці з центральними органами 

виконавчої влади щодо її реалізації та фінансування.  

           Галина Михайлівна запропонував підтримати Стратегію розвитку 

області до 2020 року, проект рішення обласної ради та рекомендувати до 

розгляду на сесії  обласної ради. 

 

 В обговоренні взяли участь всі члени постійної комісії, присутні на 

засіданні. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 1. Підтримати подану обласною державною адміністрацією Стратегію 

розвитку області до 2020 року та проект рішення обласної ради. 

2. Рекомендувати розглянути  на сесії  обласної ради питання „Про 

Стратегію регіонального розвитку Черкаської області на період до 2020 

року”. 

 

  „За” -  5,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Кучер Г.М.,  яка поінформувала депутатів про Програму економічного і 

соціального розвитку області на 2015 рік, розроблену департаментом 

економічного розвитку і торгівлі обласної державної адміністрації, яка є по 

суті узагальнюючим документом, що включає в себе найбільш важливі 

заходи, які будуть здійснюватися в області та логічною складовою Стратегії 

розвитку області до 2020 року. 

           Галина Михайлівна запропонувала підтримати Програму економічного 

і соціального розвитку області на 2015 рік, проект рішення обласної ради та 

рекомендувати до розгляду на сесії  обласної ради. 

 

 В обговоренні взяли участь всі члени постійної комісії, присутні на 

засіданні. 

 



ВИРІШИЛИ: 

 1. Підтримати подану обласною державною адміністрацією Програму 

економічного і соціального розвитку області на 2015 рік та проект рішення 

обласної ради. 

2. Рекомендувати розглянути  на сесії  обласної ради питання „Про 

Програму економічного і соціального розвитку області на 2015 рік”. 

 

  „За” -  5,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Кучер Г.М., яка ознайомила членів комісії із підготовленим 

Департаментом фінансів обласної державної адміністрації звітом про 

виконання обласного бюджету за 2014 рік.  

Галина Михайлівна запропонувала взяти до відома інформацію про 

виконання обласного бюджету за 2015 рік, підтримати проект рішення 

обласної ради та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про виконання обласного бюджету за 2015 рік взяти до 

відома. 

2. Підтримати проект рішення обласної ради „ Про звіт про виконання 

обласного бюджету за 2014 рік“  та рекомендувати до розгляду на сесії 

обласної ради. 

 

  „За” -  7,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

 

 

4. СЛУХАЛИ:   

Кучер Г.М., яка ознайомила членів постійної комісії із підготовленими 

Департаментом фінансів обласної державної адміністрації пропозиціями, 

щодо змін які  планується внести до обласного бюджету на 2015 рік.  

Текст  пояснювальної записки додається до протоколу (Додаток  1). 

Галина Михайлівна запропонувала підтримати проект рішення 

обласної ради „Про внесення змін до рішення обласної ради від 21.01.2015  

№ 36-1/VI „Про обласний бюджет на 2015 рік” і рекомендувати до розгляду 

на сесії обласної ради, а при обговоренні змін на сесії обласної ради  

озвучити питання щодо виділення коштів на погашення кредиторської 

заборгованості субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам на 



здійснення заходів щодо соціально-економічного розвитку окремих 

територій на здійснення заходів з енергозбереження. 

  

В обговоренні взяли участь всі члени постійної комісії, присутні на 

засіданні. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення обласної ради „Про внесення змін 

до рішення обласної ради від 21.01.2015 № 36-1/VI „Про обласний бюджет на 

2015 рік” та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

 

  „За” -  5,   „Проти” – 0,   „Утрималися” – 0,   „Не голосувало” - 0. 

 

 

 

 

5. СЛУХАЛИ:  

Кучер Г.М., яка ознайомила членів комісії з підготовленим 

управлінням житлово-комунального господарства облдержадміністрації 

звітом про виконання за 2014 рік основних завдань Програми реформування і 

розвитку житлово-комунального господарства Черкаської області на 2010-

2014 роки, затвердженої рішення обласної ради від 28.12.2010 № 3-4/VI. 

Текст звіту додається до протоколу (додаток  2). 

          Галина Михайлівна запропонувала звіт про виконання основних 

завдань Програми взяти до відома, а рішення обласної ради від 28.12.2010 

№3-4/VI «Про програму реформування і розвитку житлово-комунального 

господарства Черкаської області на 2010-2014 роки» зняти з контролю 

постійної комісії у зв’язку із закінченням терміну дії. 

 

ВИРІШИЛИ:  

           1. Звіт управлінням житлово-комунального господарства 

облдержадміністрації про виконання за 2014 рік основних завдань Програми 

реформування і розвитку житлово-комунального господарства Черкаської 

області на 2010-2014 роки взяти до відома. 

           2. Рішення обласної ради від 28.12.2010 №3-4/VI «Про програму 

реформування і розвитку житлово-комунального господарства Черкаської 

області на 2010-2014 роки» зняти з контролю постійної комісії у зв’язку із 

закінченням терміну дії. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                           Г. Кучер 

 

 

Секретар постійної комісії       Г. Грановський 


